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BRM.0012.4.5.2020 

 
PROTOKÓŁ NR 15/2020 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miejskiej w Tczewie 
w dniu 22 stycznia 2020 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 w sali obrad im. Franciszka Fabicha  

w budynku Urzędu Miejskiego w Tczewie przy ul. 30 Stycznia 1. 

 
Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Tomasz Tobiański - Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej. 
     
Radni obecni na posiedzeniu Komisji według listy obecności – 7 osób tj.: 
1. Wojciech Borzyszkowski  
2. Michał Ciesielski  
3. Krystian Cieśnik 
4. Brygida Genca  
5. Wojciech Korda  
6. Maciej Skiberowski 
7. Tomasz Tobiański 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2020 r.  
3. Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej na 2020 r.. 
4.  Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 
5.  Sprawy różne, komunikaty, wnioski.  
 
Ad 1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji. 
 
W posiedzeniu Komisji udział wzięła Pani Joanna Grabowska, dyrektor Centrum Kultury i 
Sztuki w Tczewie. Przewodniczący w imieniu komisji podziękował Pani dyrektor za 
dotychczasową pracę na rzecz szeroko pojętej Kultury w naszym mieście, życzą dalszych 
sukcesów w życiu osobistym i zawodowym. 
  

Członkowie Komisji przyjęli porządek posiedzenia w głosowaniu: 
7 – za /jednogłośnie/. 

 
Ad 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2020 r.  
 
Członkowie Komisji przyjęli protokół z posiedzenia w dniu 12 grudnia 2020 r. w głosowaniu: 

7 – za /jednogłośnie/. 
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Ad 3. Przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej na 2020 r.  
Członkowie Komisji przyjęli plan pracy Komisji na 2020 r. 

w głosowaniu: 
za : 7 – jednogłośnie 

 
 
Ad 4. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 
 
 
Członkowie Komisji zapoznali się z materiałami na Sesję Rady Miejskiej . 
 
 
Ad 5.   Sprawy różne, komunikaty, wnioski. 
 
Członkowie Komisji wnioskują o rozważenie możliwości zdobycia środków na 
dofinansowanie zadaszenia pełnowymiarowych boisk o sztucznej nawierzchni. Środki na ten 
cel można pozyskać z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej . Nabór wniosków będzie trwał 
od 17-27 lutego. 

w głosowaniu: 
za : 7 – jednogłośnie 

 
 
Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie komisji ok. godz. 17:30 
 
 
Protokołowała: Daria Regulska, BRM 
 
 

         Przewodniczący 
                                                                           Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej  

       

           Tomasz Tobiański 

 

 

 
 


